



communiqué

N^o: 105
No.:

FOR IMMEDIATE RELEASE
AUGUST 31, 1983

VISIT OF PRC FOREIGN MINISTER TO CANADA

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that Wu Xueqian, State Councillor and Foreign Minister of the People's Republic of China will visit Canada in early October. Foreign Minister Wu will travel to Ottawa on October 4th for discussions with senior government leaders. He will also visit Toronto and Montreal before departing Canada on Monday, October 10th for the USA. Foreign Minister Wu's visit will provide an opportunity for a review of Canada's and China's bilateral relationship and for discussions on major international issues of mutual interest.

* * *

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 31 AOÛT 1983

VISITE AU CANADA DU MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DE LA RPC

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'État aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui que M. Wu Xueqian, conseiller d'État et ministre des Affaires étrangères de la République populaire de Chine, visitera le Canada en octobre. M. Wu arrivera à Ottawa le 4 octobre afin d'y rencontrer diverses personnalités gouvernementales. Il se rendra également à Toronto et à Montréal avant de quitter le Canada pour les États-Unis, le lundi 10 octobre. Cette visite sera une occasion pour le Canada et la Chine d'examiner leurs relations bilatérales et de s'entretenir de grandes questions d'intérêt mutuel.